CHERKESS NATIONAL DISHES Черкесские национальные блюда

Pasta is a steeply cooked millet porridge with the addition of semolina, which is considered a second bread by Circassians.

Паста – это круто сваренная пшенная каша с добавлением манной крупы, считающейся у черкесов вторым хлебом.

Brynza is a cheese product that is popular on the Circassian table. One of the favorite dishes of this people is fresh pepper stuffed with cheese and herbs.

Брынза - сырный продукт, пользуется популярностью на столе черкесов. Одно из любимых блюд этого народа - это свежий перец, фаршированный брынзой и зеленью.



CHERKESS NATIONAL DISHES ЧЕРКЕССКИЕ НАЦИОНАЛЬНЫЕ БЛЮДА

Khinkal is a Circassian egg soup. it is especially popular not only among representatives of this nationality, but also among other nations. It is often included in the menu of various Caucasian restaurants. It is a soup made from corn tortillas with the addition of hard-boiled eggs.

Хинкал - черкесский яичный суп. особо популярен не только среди представителей этой народности, но и у других наций. Он часто входит в меню различных кавказских ресторанов. Он являет собой суп, приготовленный из кукурузных лепешек с добавлением сваренных вкрутую яиц.

